

ACTA DE LA SESSIÓ DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRICTE 6

Núm.: 3/16
Caràcter: ORDINARI
Data: 8 de juny de 2016
Horari: de 19.30 h a 21.20 h
Lloc: Centre Cívic President Macià

Hi assisteixen:	
Noel Duque Alarcón	President
Emiliano Martinez Navarro	Representant suplent Grup Municipal TeC
Carles Pí	Representant Grup Municipal ERC-MES
Núria Ramos i Camps	Representant Grup Municipal CiU
Ildelfons Doblas i Merino	Representant suplent Grup Municipal CiU
Maria Luz Sánchez Giménez	Representant Grup Municipal Cs
Belisaria Lorenzo Martín	Representant AV les Arenes, Can Montllor i la Grípia
Ana Belén Caro Gómez	Representant AV Can Tusell
Irene Sarlé Garcia	Representant AV Ègara
José Luis Charles Gracia	Representant AV Font de l'Espardenyera
Merixell Faure Pardo	Representant AV Sant Llorenç
Jaime Ávalos Tomás	Representant AV Sant Pere Nord
Ramon Mora Martos	Representant CS d'entitats culturals
Joan Solà Ramoneda	Representant CS de consells escolars
Mireia Vicente Castro	Representant CS d'entitats juvenils
José Estrada Caballero	Representant CS d'entitats esportives
Francisco Martínez Guerra	Representant suplent CS d'entitats esportives
Membres Excusats:	
Alejandro Rodriguez Ulloa	Representant Grup Municipal PPC
Mari Villar Roncero	Representant CS d'entitats d'esplai infantil i agrup.escolta
Dolores Felices Nieto	Representant CS d'entitats de dones
Membres absents:	
Eduard Gómez i Maldonado	Representant Grup Municipal CUP
Francisco Calzado Contero	Representant Grup Municipal PSC-CP
Rosend Garrido i Rafecas	Representant CS d'entitats de comerciants o similars
Rosa Maria Vázquez Recasens	Representant CS d'entitats de gent gran
També hi assisteixen:	
Cristina Álvarez Guerrero	Secretària

Ordre del dia:

1. Aprovació de l'acta del dia 10 de maig de 2016 (reunió núm. 2/16)
2. Inversions al Districte
3. Informacions de Presidència
4. Precs i preguntes

Cristina Álvarez Guerrero

Desenvolupament de la sessió

1. Aprovació de l'acta del dia 10 de maig de 2016 (reunió núm. 2/16)

Obre la sessió el president del Consell senyor Noel Duque, i justifica el retard en la seva arribada a causa de l'assistència d'urgència a una reunió amb un grup de famílies de Les Arenes a les quals s'ha tallat el subministrament elèctric dels pisos ocupats en els quals estaven vivint des de feia dos anys. Pregunta als consellers si hi ha alguna esmena a fer a l'acta de l'anterior Consell Municipal del Districte 6, i com no n'hi cap, s'aprova l'acta.

2. Inversions al Districte

El senyor Noel Duque continua amb aquest punt de l'ordre del dia fent un repàs de totes les propostes per valorar. Comença repassant el bloc de propostes de Seguretat Viària i Accessibilitat.

El senyor Jaume Ávalos considera que tenint en compte l'especificitat del pressupost per a aquestes inversions el que seria més convenient és convocar a un consell als responsables dels serveis relacionats amb aquests temes, com és el Tinent d'Alcalde de l'Àrea de Sostenibilitat i Territori i tractar-ho de manera monogràfica. El senyor Ávalos apunta que les propostes de Seguretat sumen uns 200.000 € i que la resta de propostes, eliminant aquestes, podrien entrar totes.

El senyor Noel Duque considera que és una proposta interessant fer venir al regidor responsable i fer-li les reivindicacions directament a ell i disposar dels diners d'inversions per a coses més participatives.

La senyora Meritxell Faure comenta de fer una proposta concreta a l'àrea corresponent i tractar-ho en un consell específic.

El senyor Carles Pi diu que el Ple municipal ha de poder decidir on es destinen els diners, però des del Consell Municipal de Districte també ho ha de poder fer en matèria de seguretat i accessibilitat.


El senyor Emiliano Martínez coincideix amb la visió estratègica del senyor Jaume Ávalos. És més rendible aconseguir, des del Consell, coses que normalment no es poden aconseguir per la via ordinària i destinar els diners a aquestes, però ja que han sorgit qüestions que afecten el districte, com temes de seguretat, és important elevar-les a la resta de l'equip de govern.

El senyor José Luis Charles també coincideix amb la proposta i valora que cal prioritzar els diners a altres partides, que no les que corresponen a un departament concret.

El senyor Noel Duque continua exposant les propostes de Parcs i Places, Altres, Material i Recursos a Entitats i de les últimes propostes que han quedat fora dels blocs anteriors que fan referència a les carpes i la pista d'skate.

La senyora Mireia Vicente explica la proposta que van presentar des del Grup La Fàbrica i concreta que es podrien conformar si es possessin unes porteries i els jocs per fer esport per part dels joves del barri.

La senyora Irene Sarlé explica que la Comissió de la riera està formada per 10 barris i el problema és de manteniment, no es tracta de fer una actuació puntual com la que es proposa a la llista d'inversions, sinó que cal arribar a un consens sobre el manteniment d'aquest espai. Segueix que des de la comissió s'estan mantenint converses amb l'àrea corresponent.



El senyor José Luis Charles també diu que a la Comissió s'afegiran barris de la riera de Palau, que fins ara no havien format part.

Finalment, i després de discutir les propostes s'acorda el següent:

- Dotar d'ordinadors a les entitats, ja que és l'única via possible per aconseguir aquest tipus de material.

S'acorda que s'enviarà una fitxa a cada representant del consell que ens la retornarà omplerta, com a data límit fins al dia 23 de juny, on s'haurà de justificar la necessitat de l'ordinador, model que es necessita, ...

Cada entitat veïnal i/o sectorial és responsable de fer arribar aquesta informació a les entitats del seu territori i/o àmbit.

La senyora Cristina Álvarez aclareix, sobre la proposta dels ordinadors, que només es faria la compra de l'aparell i que el programari i manteniment aniria a càrrec de l'entitat.

- Dotar de carpes a les entitats.

Tots els representants al Consell valoren com a molt necessari que les entitats disposin d'aquest material per fer activitats al llarg de l'any, especialment a la primavera i estiu. L'ajuntament no en té suficient material de cessió i és més pràctic disposar-ne a les entitats o territori més proper que no pas haver de baixar al magatzem del servei Suport d'Entitats a recollir-lo.

S'acorda que cada Associació de Veïns del districte disposarà d'un parell de carpes i que es compraran 3 o 4 més, que les custodiarà (i gestionarà la cessió) des del Grup La Fàbrica de Can Tusell. Totes les entitats presents es comprometen a fer un ús compartit d'aquest material per a totes les entitats del districte.

El senyor Jaume Ávalos proposa eliminar la inversió sobre l'aire condicionat del Centre Cívic President Macià si, tal com el senyor Noel Duque ha explicat, que està previst climatitzar els diferents equipaments municipals durant els pròxims anys i per tant, no cal fer aquesta inversió temporal.

La senyora Mireia Vicente comenta que, retirades les propostes de seguretat i, encara que es comprassin les carpes acordades i uns 30 ordinadors, encara quedaria pressupost suficient perquè la resta de propostes de la llista es poguessin realitzar.

S'acorda finalment treballar sobre les peticions d'ordinadors, mirar el pressupost real de les carpes i de la resta de propostes (que es treballaran amb els proposants) i que ens trobarem al proper consell, d'aquí a un mes, aproximadament, per acabar de tancar la llista de forma definitiva.

El senyor Noel Duque demana si hi ha cap pregunta, i sense més s'acomiada de tots els consellers i dona les gràcies per la seva assistència.

El president aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta.

Secretària

President

Cristina Álvarez Guerrero

Noel Duque Alarcón